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 • A gyerekek sporttevékenység által történő értelmi, erkölcsi,
 közösségi, nemzeti nevelése, személyiségüknek formálása.

„Sport: …mindazon testgyakorlat, melyet nem tisztán nevelési, egészségi 
célból űznek, hanem benne szórakozást keresnek.” (A Pallas Nagy Lexikona, 

1897)

A II. Kerület UFC egy önálló és saját értékrendszert képviselő és közvetítő 
labdarúgó egyesület, céljait az alábbiakban határozza meg.

 • A tehetséges gyermekek kiválasztása, sportági képzése, majd
 átadása nagyobb felvevő kluboknak, ezáltal esélyt adva nekik, a
 felnőttkori professzionális versenysport lehetőségére.
 • A gyerekek ösztönzése a magas szintű iskolai tanulmányokra, az
 egészséget biztosító és közösségi élményt nyújtó amatőr
 versenysport szépségének a hirdetése.

 • A régi grundokat megidézve, mindenkinek lehetőséget biztosítani
 a szervezett sportjátékhoz.
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Az előzőek figyelembevételével örömmel adjuk hírül, hogy egyrészt 
szeptember hónapban – eddigi klubrekordunkat megdöntve – 620 játékos 
sportolt a sporttelepünkön. Másrészt idén nyáron is több játékosunkat 
vették fel labdarúgó akadémiákra. Domonyik Lőrinc, Victora Rodrigó 
János és Ababou Mouloud a Ferencváros, Csere Márton a Vasas 
csapatában űzi már a labdarúgást. Sok sikert kívánunk nekik!

Egyesületünknek megalakulása óta kettős célja van. Egyrészt át akarjuk 
venni a régi grundok szerepét, és mindenkinek lehetőséget akarunk 
biztosítani a focizáshoz, másrészt a kiemelkedő képességű játékosainkat 
– megfelelő UFC-s képzés után – tudatosan és tervezetten irányítjuk 
labdarúgó akadémiákra.

Kedves UFC-s szülők és gyerekek,

Markóczy Csaba klubigazgató és Szeltner Norbert elnök

Üdvözlettel,
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A BKV Előre elleni 6–0-s siker során az irammal és a színvonallal nem 
lehettünk elégedettek, de legalább Seres Luki győzelemmel 

ünnepelte a 18. születésnapját.

Egygólos hátrányból nyertünk az Újbuda otthonában. 
Ez volt az első idegenbeli győzelmünk a Kiemelt bajnokságban.
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2005/2006-ban születettek
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Otthon ikszeltünk a Veszprémmel. Az egyenlítő gólunkat a csereként beállt 
Balázs Boti a 92. percben szerezte Bánszki Geri beadásából.

Kifejezetten jó iramú és színvonalas meccset játszottunk a 
REAC ellen idegenben. Egygólos hátrányból két, szögletből szerzett góllal fordítottunk.
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2005/2006-ban születettek
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Bejutottunk a legjobb 32 közé az Országos Kupában. 
A 2. fordulóban a Dunaújvárost hazai pályán 2–0-ra legyőztük.

Szép győzelmet arattunk a Csepel USE ellen. Mézes Ákos 
megszerezte az első gólját az UFC-ben.
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– Lassan két éve, hogy a III. Kerületi TVE-ből hozzánk, a II. Kerület 

UFC-hez igazoltál. Kérlek, meséld el, miért minket választottál, és mi 

az, ami miatt szeretsz itt focizni?

INTERJÚ DOROSZLAY ÁDÁMMAL

– Miután eldöntöttem, hogy eligazolok, megkerestem néhány régi 

csapattársamat, akiktől kérdezősködtem akkori csapataik iránt és ekkor 

jött be a képbe a II. Kerület UFC. Elsősorban próbáltam egy olyan csapatot 

találni, ahol tudok számomra megfelelő mennyiségű időt a pályán tölteni, 

illetve a jó csapaton belüli hangulat volt számomra egy fontos tényező. 

Janity Máté csapattársam adott részletes beszámolót a csapatról, ami 

nagyon meggyőző volt számomra és még azon a héten próbajátékra 

jelentkeztem. Ezek után elvárásaimnak megfelelően történtek a dolgok és 

azóta is nagyon boldog vagyok a csapatnál. Azt mondanám, hogy a sport 

iránti elkötelezettségem a versenyszeretetemen alapszik. Emellett sokkal 

jobban megtalálom a helyemet csoportokban és hatásosabban is tudok, 

így dolgozni.

2005/2006-ban születettek
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Az első vidéki siker a szezonban! Dunaújvárosban egész jó játékkal 2–1-re győztünk. 
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– Az a hír járja, hogy a meccseken és edzéseken roppant 

szenvedélyesen, óriási motivációval és győztes mentalitással 

játszol. Honnan ered ez a példás magatartásod, honnan van ehhez 

ennyi energiád?

– Mint tanulmányaimmal, úgy a sporttal kapcsolatban is próbálom mindig a 

maximumot hozni. Véleményem szerint apukámtól ered ez a 

maximalizmusom és szenvedélyem, mivel az ő munkásságát is ez 

jellemzi. Mindemellett nem igazán szeretek veszíteni, ez az élet bármilyen 

területén igaz rám, és ezt próbálom elkerülni minden esetben.

– Konkrét terveim nincsenek még a jövőbeni hivatásomra vonatkozóan, de 

a labdarúgás biztosan mindig egy különleges helyet fog elfoglalni az 

életemben. Úgy gondolom, hogy a tanulmányi sikereimhez a sport 

nagyban hozzájárul. Fegyelmet és kitartást tanít, ami egy sikeres élethez 

nagy segítséget nyújthat.

– Még sok van hátra neked a középiskolából, ennek ellenére 

gondolkodtál azon, mivel szeretnél foglalkozni felnőttként? Van-e 

elképzelésed arról, mit akarsz csinálni az érettségi megszerzése 

után? Mennyi szerepet kap majd a labdarúgás?

2005/2006-ban születettek
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Doroszlay Ádi (balra) 
Knyazev Denisszel
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– Otthon legtöbb esetben testvéreimmel a fociról szoktunk beszélgetni. 

Sajnos nem töltünk sok időt együtt hétközben az edzések és a tanítás 

miatt, de a vacsoránál általában elmeséljük egymásnak az aznapi edzésen 

történt szép megmozdulásainkat. Egymás meccseire is természetesen 

szoktunk kijárni, szurkolni egymásnak. Ez mostanában időnként elmarad 

idő hiányában, de minden esetben törekszünk egymás támogatására.

– Ha jól tudom, két öcséd van, ráadásul mindketten fociznak – Boti az 

MTK-ban, Kristóf a TVE-ben. Legidősebbként érzel magadban 

felelősséget, hogy példát mutass nekik vagy segítened kell őket a 

futballal kapcsolatban?

– Kérlek, áruld el nekünk, hogy egy 17 éves srác, aki olyan sok jó 

csapatot nézhetett a tv-ben, hogy lett végül Tottenham-szurkoló?

– Szerinted, hogy teljesít az U19-es csapatunk a mostani szezonban? 

Mit szólsz, ahhoz, hogy a Kupában bejutottunk a legjobb 32 közé?

– Az őszintét megvallva kiskoromban elég sok csapatnak szurkoltam és 

nem tettem le a voksomat egyik mellett sem. A 2016-os világbajnokságot 

nézve két játékos megmozdulásai keltették fel a figyelmemet. Dele Alli és 

Mousa Dembélé játékstílusába egyszerűen csak beleszerettem. 

Higgadtságuk és okos játékuk nagyon vonzó volt számomra és csak egy 

vágyam volt, hogy úgy játszak, mint ők. Ezek után kezdtem el Spurs-

meccseket nézni és lettem Tottenham-szurkoló. Azóta minden meccsüket 

láttam és remélem már lassan nyerni is fognak valamit!

– Szerintem nem vagyok egyedül azzal a véleménnyel, hogy esélyesek 

vagyunk a dobogóra ebben az évben. Egyéni kvalitásaink, illetve a csapat 

minden tagja között olyasfajta kötődés figyelhető meg, amivel sikereket 

lehet elérni. Mindemellett ne felejtsük el, hogy a munka és az alázat 

nagyon fontos tényezők és nélkülözhetetlenek az eredményességhez, de 

az edzések abszolút a tőlünk telhető legjobb tempóban és hangulatban 

zajlanak. Rettentően boldog voltam, amikor bejutottunk az ország legjobb 

32 csapata közé. Tudom, hogy a csapat minden egyes tagjának 

kifejezetten sokat jelentett. A felkészülés első edzése óta nem nagyon telt 

el úgy hét, hogy ne említettük volna meg a kupameccs jelentőségét és 

hogy mekkora lehetőség előtt állunk. Ezt tudva ebben a szezonban 

szerintem sokkal jobban figyelünk az edzésekre, illetve a külső tényezőkre 

is a siker érdekében.
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2007/2008-ban születettek
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Marci minden mozdulatában Kapitány és UFC-s a pályán és azon kívül is!Határozottság, 
intelligencia, alázat, csapatember. Ezt a Kaposvár elleni döntetlen során ismét 

bizonyította, ahol társaival  együtt nagyot melózott.

A tabella nem ezt mutatta, de igazi rangadót játszottunk a listavezető Budaival. 
Végig fegyelmezettek, motiváltak voltunk. Jó volt látni, hogy végre a srácok is 

hisznek magukban, ahogyan Kapitányuk is kérte a szünetben.
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2007/2008-ban születettek
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Lobko Konstantine (12) a TVE elleni kupameccsen végre bemutatkozott. A mérkőzésen 
sajnos nem tudtuk borítani a papírformát, de voltak periódusok, amikor 

felvettük a kesztyűt ellenfelünkkel, ami mindenképp bíztató.

A Mészöly FS ellen András bá éppen arra hívja fel a figyelmet, hogy nem mehetünk ki a 
második félidőre úgy, hogy azt gondoljuk megvan a mérkőzés, hiába vezetünk. 

A szavainak minden értelemben meglett az eredménye.
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– 10 éve vagyok az UFC leigazolt játékosa, ez sokat jelent nekem. Több 
időt töltöttem a pályán életem során, mint az iskolában. 

INTERJÚ JAKAB ATTILÁVAL

– Ahogyan mondani szokás – gombócból is sok… Idén az a helyzet 
állt elő, hogy először (elsősorban) nem az idősebb korosztályban kell 
helyt állnod. Mik voltak az első gondolataid, amikor nyáron 
tudomásodra jutott ez a hír?

– Mit mond neked az a szám, hogy 10?

– ...aztán a sors Csikós Tomi kiválásával mégis úgy hozta, hogy 
mindkét csapatunknál nélkülözhetetlen lettél egy tavalyhoz képest új 
poszton. Nagyszerűen felnőttél a feladathoz! Mi a titkod?
– Váratlanul ért, hogy az edzőim megkerestek azzal a kérdéssel, hogy mit 
szólnék ahhoz, ha mindkét csapatban kéne játszanom, fel tudok-e nőni a 
feladathoz? Az a bizalom, amit irányomba tanúsítottak, megerősített 
abban, hogy meg kell felelnem az elvárásoknak. Mivel tudtam, hogy a 
csapat számít rám, eldöntöttem, hogy még komolyabban veszem az 
edzéseket, ezzel is motiválva a 2008-as csapatom tagjait. 

– Furcsálltam a szituációt, hogy olyan fiúkkal leszek a bajnokságban, 
akikkel még nem alkottunk összeszokott csapatot. Pár alkalom után 
kellemesen csalódtam, szívünket, lelkünket kitesszük a pályán, a játékunk 
folyamatosan javul.  

2007/2008-ban születettek
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Jakab Atti
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– Mi az, amiben még feltétlen fejlődnöd kell és ezzel ellentétben 
mit/miket tartasz az erősségeidnek?
– Fociban mindig lehet, és kell is fejlődni. Ezt tartom szem előtt 
folyamatosan, de ha valamit mindenképp kiemelnék az az, hogy 
reménytelennek vélt helyzetekben se adjam fel a meccset sem fizikálisan, 
sem mentálisan. A legnagyobb erősségemnek a mostani motivációmat 
tartom. 

– Egyelőre nem tudom elképzelni, hogy ne az UFC-ben focizzak, aztán 
meglátjuk, mit hoz a jövő. Pályán kívül még nincs elképzelésem, bízom 
benne, hogy a gimi hátralévő 4 évében megvilágosodom ezzel 
kapcsolatban is. 

– Hol látod magad évek múlva a pályán és azon kívül?

– Ha visszatekintesz a mögötted hagyott szezonokra, mit adott neked 
az egyesület, mit kaptál eddig a labdarúgástól? Van-e olyan dolog, 
amit feltétlen viszel magaddal tovább? 
– Csapatmunka, közösség, akaraterő! Ez a 3 fő dolog, amit kaptam és 
akárhova sodor az élet, viszem is magammal! Abban, hogy ezeket 
magamnak tudhatom, sok edző munkája benne van.

2007/2008-ban születettek
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2009/2010-ben születettek

Öltőzői hangulat egy győztes meccs után.Buszon Sopron felé.

Legnagyobb esélyesek, hogy az első csapatban is pályára lépjenek a 
2023–2024 szezonban az U15 MLSZ kiemelt bajnokságban: Madzin Zalán, 

Albert Noé és Varga Miron.
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2009/2010-ben születettek

A szezon legjobban felépített mérkőzése: Sopron–II. Kerület UFC 1–1

Varga Miron támadásba lendül a védők kíséretében.
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– Bejutottatok a rájátszásba. Volt valami elvárás helyezésben? 
– A rájátszás eleji jó eredmények meggyőzőek voltak, ha a játék nem is. Az 
ellenfelek már jóval erősebbek voltak ebben a szakaszban, még azok is, 
akik hátrébb voltak a táblázaton, azokat sem szabadott lebecsülni. Minél 
jobb helyen szerettünk volna végezni, de a feljutásról senki nem beszélt.

– A készülés az első nagypályás szezonra tavaly augusztusban kezdődött. 
Személy szerint nem tudtam, mit várjak, de abban biztos voltam hogy 
kemény munka vár rám és a csapatra is. Egy új szezon új edzőkkel 
kezdődött. Az új edzők Matu bá és Doma bá is világossá tették az elején 
már, hogy nagyon szép eredményeket értünk el, de a munka most 
kezdődik igazán.

– Hogy élted meg az alapszakaszt, és mit vártál tőle?
– Mint ahogy mondtam, nehéz volt bármit is elvárni, hiszen teljesen új 
csapatokkal játszottunk, ezért mindenkinek 110 százalékosan kellett 
edzenie. Az MLSZ-bajnokság alapszakaszának legelső meccsén 
kikaptunk a csoport megnyerésére is esélyes Mészölytől. Akkor 
szomorúak voltuk az eredmény miatt, de azt gondolom, hogy akkor az az 
eredmény nagyon sokat segített, hogy megértsük, ez a bajnokság nehéz 
lesz. Az edzések kemények voltak, de személy szerint élveztem őket, mert 
tudtam, hogy a munka majd kifizetődik.

– Mit vártál az első nagypályás szezontól? 

INTERJÚ SAMU-NAGY ÁBRAHÁMMAL
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2009/2010-ben születettek

Samu-Nagy Ábris
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– Mit gondolsz a 8+1 és a 10+1 bajnokságról?
– Persze nagyon büszke vagyok arra, amit a csapat és én elértünk. Tovább 
dolgozunk, hiszen a neheze most jön: megmutatni, hogy ezen a szinten is 
megálljuk a helyünket. A 8+1-es bajnokság teljesen más volt, mint a 
mostani. Kisebb pálya, más edző, más mentalitás és más játékosok is. 
Összességében büszkék lehetünk minden múltbéli eredményre, de azon 
dolgozunk, hogy a jövőben még nagyobb sikereket érjünk el, amire még 
büszkébbek lehetünk.

– Eddigi eredmények értékelése a bajnokságban? 

– Az új bajnokságra készülvén az edzőink többször is elmondták, hogy ez 
nagyon nehéz lesz és célunk, hogy biztosan bent maradjunk. Az évet 
megint egy ,,futós” edzőtáborral kezdtük, amit a csapat megint nagyon 
motiváltan teljesített. Az első pár héten augusztusban viszont aránylag 
kevés játékossal kezdtük meg a munkát, így az első pár edzőmeccsen sem 
születtek jó eredmények, de szerencsére idővel egyre többen és többen 
jöttek vissza nyaralásukból, így az utolsó augusztusi edzőmeccseken már 
jobb eredményeket értünk el. 

– A tavalyi jó eredmények után azt gondolom, hogy azok az eredmények az 
új szezonban nem számítanak. Az, amit az előző bajnokságban elértünk az 
nagyon szép, de ez az új bajnokság teljesen más. Olyan csapatokkal 
játszunk, akik nagy eséllyel jobbak nálunk, de azt szerintem már elértük, 
hogy ha hozzánk jön egy csapat a mi pályánkra, bármilyen jó legyen is, 
azért féljen tőlünk. Az eddigi eredményeink nem rosszak, de jobbak és 
jobbak akarunk lenni.

– Mit gondolsz a feljutásról? 

– Hogyan készültetek a kiemelt bajnokságra? 

– A feljutást a Barca Academy elleni 2–2-es meccsen biztosítottuk be, de a 
feljutás nem ezen, hanem az egész szezon munkáján és motiváltságán 
múlott. Megmutattuk, hogy nagyon nagy harcosok vagyunk, tudtuk, hogy 
nem mi vagyunk a második legjobb csapat, de a legmotiváltabb az biztos.
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2009/2010-ben születettek
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2011/2012-ben születettek

Második csapatunk 8 gólos győzelemmel tért haza Nagytétényből. Szász Barni 
duplával debütált élete első bajnoki meccsén.

Nagyon izgalmas bajnokin sikerült 9-4-re legyőznünk idegenben 
a Hegyvidék UFC csapatát. A mérkőzésen letámadásban és az ellenfél 

kapuja előtti játékszituációkban remekeltünk.
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2011/2012-ben születettek

Második csapatunk hazai pályán fogadta a Baráti Bőrlabda 
együttesét és 10 találatig meg sem állt!

Arany és bronzéremmel végeztünk Jászfényszaruban.
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2011/2012-ben születettek

Mi adtuk a torna gólkirályát Andrej Salak személyében, illetve a torna legjobb
játékosát, Mohácsy Domonkos személyében.

Október hónap legjobb játékosa Mohácsy Domonkos gólszerzés közben. Moha a legtöbb 
mérkőzésen vezérszereplővé vált, remek formában van.
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INTERJÚ RÉVFY BENCÉVEL

– Minden meccsemet nagyon élvezem, és mindegyikre nagyon készülök. 
Életem első BLSZ U13-as meccse előtt annyira izgultam, hogy aludni is 
alig bírtam. Igazából nincs kedvenc gólom, mindegyiknek nagyon örülök. 
Ha egyet ki kellene emelnem, akkor a balos bombagólom jut eszembe, 
amit az egy évvel idősebb UFC csapat elleni edzőmérkőzésen lőttem, mert 
alapvetően jobb lábas vagyok.

– Hogy repül az idő! Bence, már a hetedik idényed töltöd a II. Kerület 
UFC igazolt játékosaként. Ebből az időszakból melyik a legkedvesebb 
emléked a pályáról? Melyik a kedvenc gólod, esetleg legjobb 
mérkőzésed? Mi(k)re emlékszel vissza szívesen? 

– A szuper edzők, a tisztelettudó közösség, a hihetetlen élmények és az 
izgalmas nyári táborok miatt.

– Hogyan értékelnéd a csapatod eddigi idei teljesítményét? Melyik 
volt az év eddigi legemlékezetesebb mérkőzése?
– Teljesen elégedett vagyok a csapat teljesítményével. Mindenki kihozza 
magából a legtöbbet. Az FC Grund otthonában 3–0–ról sikerült 4–3-ra 
fordítanunk a hajrában.  Na, az szuper volt!

– Véleményed szerint miért jó az UFC-s családhoz tartozni? 
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2011/2012-ben születettek

Révfy Bence
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Tulajdonképpen az egész kiemelt csapatot közeli barátomnak tekintem, és 
sok barátom van a B-csapatban is. Nagyon jó a viszony közöttünk a pályán 
kívül is.

 

– Szeretnék mindig ilyen kiváló csapatban játszani, mint a II. Kerület UFC 
kiemelt csapata.

– Cristiano Ronaldo. Azért a példaképem, mert úgy látom, hogy energiát 
nem kímélve gyakorol, tehetséges, és nagyon szorgalmas, ezért 
nagyszerű focista lett belőle. Én is annyi munkát akarok beletenni a fociba, 
mint ő!

 

– Köszönöm a beszélgetést, Bence! Zárásul mi a te legnagyobb célod 
a fociban, amit el szeretnél érni? Miért pont az?

– Ki a kedvenc játékosod/példaképed a fociban? Miért pont ő?

 

– Kulcspozíciót töltök be a pályán forgatóként, igyekszem jó gólpasszokat 
adni, ezt a csapattársaim is nagyra értékelik, emellett törekszem 
bombagólokat is rúgni. Csapatként a legnagyobb erősségünk, hogy 
támogatjuk egymást, akkor is, ha valaki elront valamit a pályán vagy nem 
jön össze a kitalált taktika; nagy az összhang a csapattársak között, 
erősítjük egymást a pályán. Amiben még fejlődhetünk, az a pontos 
labdalevétel, és a lepattanók begyűjtése.

– Ki, illetve kik a legjobb barátaid csapaton belül, miért pont ők?

– Bence, szerinted mi a te legnagyobb erősséged a fociban, illetve mi 
lehetne a fejlesztendő terület a játékodat illetően? Továbbá szerinted 
mi a csapatod legnagyobb erőssége, esetleges gyengesége? 
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2011/2012-ben születettek

Nagy méretbeli különbségek voltak Jászfényszaruban, de nem ijedtünk meg. 
Kicsi a bors, de erős!
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2013/2014-ben születettek

U10-11-es csapatunk Bozsik-tornán járt Csillaghegyen a hónap közepén. 
A játékunk kicsit elmaradt az eddigiektől, de a lényeg, hogy fociztunk egy jót!

U10-es csapatunk hazai pályán fogadta az Esztergomot. Ezen a meccsen olyan játékosok
 is szerephez jutottak, akik eddig kevesebbszer kaptak lehetőséget. Tanulságos mccs volt!
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2013/2014-ben születettek

U10-es kiemelt csapatunk a hónap elején az Újpest FC-t látta vendégül edzőmeccs 
keretein belül. A mérkőzésen mind a két oldalt rengeteg szép 

megmozdulást láthattak a kilátogató szurkolók!

U10-es kiemelt csapatunk Jászfényszaruban vett részt egy tornán, október 23-án, 
ahol felemás játékkal végül az elismerő harmadik helyen végzett!
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2013/2014-ben születettek

U11-es kiemelt csapatunk edzőmérkőzést játszott a Vasas Kubala Akadémia ellen! 
A meccs nagyon jó iramu és hasznos volt.Öröm, hogy egy ilyen szintű ellenféllel is 

fel tudtuk venni a versenyt!

U11-es kiemelt csapatunk is részt vett a jászfényszarui tornán, ahol 
szuper játékkal egészen a döntőig menetelt, ott azonban sajnos a 

büntetőpárbajban alulmaradt, így másodikként végzett!



26

INTERJÚ VITÉNYI BENCÉVEL

– Nyáron csatlakoztál a kiemelt csapatunkhoz, hogy érzed magad?

–Szerinted mi a legnagyobb erősséged és mi a fejlesztendő területed 
a fociban?

– Én már régebben, amikor még ovis voltam, jártam ide focizni, aztán 
elkezdtem kosarazni, ami szintén tetszett, de rájöttem, hogy a focit sokkal 
szívesebben csinálom, így újra focizni kezdtem! Nagyon jól érzem a 
csapatban magamat, sok barátom van már innen. Örülök, hogy ide 
járhatok!

– Az egyik előnyöm szerintem, hogy nagyon gyors vagyok labdával és 
labda nélkül is. A fejlesztendő területnek pedig az egyéni támadójátékomat 
mondanám. Merjek többet támadni és kapura lőni. Legyek egy picit 
vállalkozóbb. Sokszor gyorsan tovább passzolom a labdát, akkor is amikor 
még lehetne nálam.
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2013/2014-ben születettek

A hónap játékosa: OCZKÓ DÁVID –megbízható védekező játékáért



27

– Szeretnék nagyon jó lenni a fociban. Az pedig a legnagyobb álmom, hogy 
egyszer a magyar válogatottban játszhassak.

– Minden mérkőzés, amikor pályára lépek és segíteni tudom a csapatomat!

– A kedvenc játékosom Lionel Messi. Nagyon szép gólokat lő, ügyesen 
cselez és passzol. Igazi csapatjátékos, nagyon szeretem a játékát!

– Mi az eddigi legjobb élményed, ami a focihoz köthető?

– Ki a kedvenc játékosod és miért?

– Mi az álmod a labdarúgás területén?
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2013/2014-ben születettek

Vitényi Bence
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2015/2016-ban születettek

Gyakorlás, gyakorlás, gyakorlás! Amíg készül a pálya az edzéshez, addig 
szabadon mehet a kapura lövés.

Mateo lő! Góóól! Hatalmas intenzitás az edzésen, aminek gól a végeredménye.
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2015/2016-ban születettek

Bemelegítés a BKV Ligán. 100%-os győzelemmel zártuk az októbert.

A büszke oklevelesek a Bozsikon. Köztük Szikora Soma, 
Gohér Dániel és Mráz Ervin.
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2017/2018-ban születettek

Edzés utáni közös értékelés.

Októberi gólörömök.
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2017/2018-ban születettek

Szuper időben, fantasztikus létszámban vettünk részt a második Bozsik fesztiválon, 
amelyen mindenki remekül focizott. Bátor és kreatív játékárt Molnár Lia és 

Falvai Dániel vehette át az oklevelet.

Támadást csak jókedvűen lehet építeni.
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Junior
Az UFC szabadidős foci csoportjai a régi grundok hangulatát idézik, itt 
mindenkinek lehetősége van sportolni. A korosztályok szerint bontott 
Katica, Manó, Lurkó, Kölyök és Junior csoportokból később lehetőségük 
van a gyerekeknek az egyesületünk „kiemelt”, verseny csapataiba kerülni.

A laza kapus

Esőmenők
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Kölyök

A csütörtöki bajnokság győztese

Haaland gólöröm
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Lurkó

Készülünk a bajnokságra

Dávid és 
Béci 

osztálytársak 
és 

csapattársak
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Manó

Kis Manók

Messi Manó különítmény
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Katica

Cseleket gyakoroltunk

Színes megoldások a Katica edzésen

Sötétben is világító katicák
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Bátran és attraktívan fociztunk az FFC elleni hazai meccsen. 2–0-ra sikerült nyerni 
annak ellenére, hogy 35 percet emberhátrányban játszottunk.

A Svábhegy elleni hazai meccsen egyértelmű mezőnyfölényben játszottunk, 
így picit csalódottak voltunk az 1–1-es végeredmény miatt.
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Sok helyzetet dolgoztunk ki a Szent Pál elleni idegenbeli mérkőzésen, és a 
szoros végeredmény (3–2) ellenére végig kézben tartotttuk a mérkőzést.

Az Építők ellen végig ment az adok-kapok. Négyszer 
sikerült egyenlíteni, így végül 4–4-re végeztünk.
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Felnőtt
C
S
A
PA

TA
IN
K

A RAFC elleni mérkőzésen a támadójáték dominált, amiből mi 
jöttünk ki jól és 4–1-re nyertünk.

A Testvériség ellen az egyik legjobb iramú meccset játszottunk. Sokáig 1–1 volt, majd a 
hosszabbításban kaptunk egy gólt, de csodával határos módon 

egy percre rá sikerült egyenlíteni.
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– Igen, óvodás korom óta itt focizom és számomra mindig is azt jelentette, 
hogy a barátaimmal focizhattam együtt az amatőr versenyszint csúcsához 
közel.

INTERJÚ KELEMEN CSONGORRAL

– Pályafutásod során csak az UFC-ben fociztál. Mit jelent számodra a 
klub?

– Hogyan jellemeznéd a játékodat? Melyik híres focistához 
hasonlítanád magadat?
– Gyors és kapura törő támadó. Nem szeretem másokhoz hasonlítani 
magamat.

– Melyek a legemlékezetesebb pillanatok az utánpótlás évekből?
– Egyik legemlékezetesebb pillanatom az utánpótlásból összekötődik a 
felnőtt pályafutásommal, ugyanis még utánpótlás játékosként 
mutatkozhattam be a felnőttcsapatban tétmeccsen és gólt szerezve 2–0-s 
győzelmet arattunk hazai pályán.

Felnőtt
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Kelemen Csongi
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– Testvéred, Zsombor a nyáron visszatért a felnőttcsapatba, így 
csapattársak vagytok. Mit jelent ez számodra?
– Először nem voltak bennem különösebb érzések és gondolatok, hogy a 
testvéremmel egy csapatban játszom, ugyanúgy csapattársként kezeltem, 
mint bárki mást. Amikor először játszottunk együtt tétmeccsen, akkor 
éreztem, hogy más picit összejátszani vele és kommunikálni a pályán, mint 
a többiekkel, jó értelemben. Remélem a jövőben még sokszor léphetünk 
együtt pályára és jó hatást gyakorol testvéri kapcsolatunk a csapatra. 

– Tavasszal csak pár meccset játszottál, mert sokat voltál sérült. Az 
elmúlt fordulókban újra az erőtől duzzadó Csongit látjuk, aki lövi a 
gólokat. Hogyan élted meg, és milyen állapotban érzed most 
magadat?
– Már régóta küzdök csonthártyagyulladással és tavasszal rendkívül rossz 
állapotban volt, ezért nem tudtam játszani és rengeteg kezelésre jártam 
vele. Nem múlt el teljesen, de nagyon odafigyelek rá és ahogyan tudom, 
kezelem, így nyáron el tudtam kezdeni a felkészülést és a szezont. Elég jó 
formába sikerült kerülnöm az elmúlt fordulókra, bízom benne, hogy ez így 
marad és hasznos, hatékony játékkal tudok hozzájárulni a csapathoz.

– A focin kívül mivel foglalkozol, mit csinálsz szabadidődben?
– Focin kívül egyetemre járok és dolgozok, szabadidőmben pedig 
edzőterembe járok, zenét hallgatok, családommal és barátaimmal vagyok.

Felnőtt
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Kelemen Csé
és Zsé
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Klubunk, a II. Kerület UFC nevelőegyesületként határozza meg magát, ennek 

megfelelően az egyik feladatának tekinti az ambícióval rendelkező, ügyes 

játékosainak felvevő egyesületekbe, akadémiákba irányítását. Tehetségkövető 

rovatunkban olyan korábbi játékosainkkal készítünk interjút, akik nálunk 

ismerkedtek meg a sportág alapjaival, és akikre nagyon büszkék vagyunk.

INTERJÚ FÖLDI DOMINIKKAL, AKI NEMRÉG BEMUTATKOZOTT AZ 
NB I-BEN

– Elképesztően boldog voltam, hogy debütálhattam az első osztályban és 
a Ferencváros ellen. Egyáltalán nem izgultam, inkább izgatott voltam, 
amikor felmentem a pályára, élveztem mindent percét. Bognár Gyuri bá a 
kispadon azzal a tanáccsal látott el, mutassam meg, mit tudok, legyen 
nálam a labda, bátran merjek cselezni. Úgy érzem, ez sikerült, volt 
labdaszerzésem, győztes párharcaim és még egy lövésem is, ami kis 
szerencsével akár gól is lehetett volna.

– Hosszú utat jártál be a futballban. Emlékszel, hogyan kezdtél el 
focizni nálunk? Mik a legszebb élményeid az UFC-s évekből? A 
korábbi csapattársaid közül tartod valakivel a kapcsolatot?
– Már kicsiként imádtam a labdát, nagypapámmal nagyon sokat 
gyakoroltunk a kertünkben, amikor találkoztunk, mindig jelen volt a labda 
is. Emlékszem egy születésnapi focin vettem részt, ami az UFC-pályán 
volt. Huczik Norbi bácsi látott ott játszani és meghívott egy edzésre, ahol jól 
teljesítettem, így kerültem a II Kerület UFC-be. Rengeteget köszönhetek 
az UFC-nek, családias környezetben tanulhattam meg a foci alapjait. 
Markóczy Csaba bácsiék mindig szerveztek külföldi focitornákat, ahol 
olyan neves csapatok ellen játszhattunk, mint például a Valencia. A 
balatoni focitáborok voltak a nyár fénypontjai, ahol fociversenyekben 
mérhettük össze tudásukat (természetesen barátságos légkörben). 
Emellett rengeteg barátot szereztem, akikkel élmény volt együtt lenni és 
focizni. A Kirády testvérekkel és Berényi Barnival a mai napig tartom a 
kapcsolatot.

– Kezdjük a nyilvánvalóval: milyen érzések kavarogtak benned, 
amikor és miután pályára léptél a magyar első osztályban, ráadásul 
pont az ország legnagyobb klubja, a Ferencváros ellen?

UFC Tehetségkövető
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– Az UFC után megfordultál a Ferencvárosban és a Vasasban. Milyen 
tapasztalatokkal lettél gazdagabb ezeknél a patinás kluboknál?
– A Fradiban és a Vasasban kezdtem el érezni, hogy hivatásos focista 
szeretnék lenni. Megtanultam, milyen az, amikor a csapaton belül kialakul 
a konkurencia, a heti szinten történő bajnoki megmérettetések és a teher 
alatti teljesítés.

UFC Tehetségkövető
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– Gyakorlatilag az első pillanattól kezdve számoltak veled a magyar 
korosztályos válogatottakban. Találkoztál az ellenfelek között olyan 
játékossal, aki ma már nemzetközi szinten ismert futballista? Mit 
gondolsz, reális célod lehet az U21-es, esetleg a felnőttválogatott?

– Édesanyámmal együtt sokat néztük a külföldi akadémiákat, főleg a 
hollandokat és a spanyolokat, mert ennek a két országnak a játékstílusa áll 
hozzám a legközelebb, gyors passzos, sok egy az egyes támadó foci és 
úgy éreztük, hogy meg tudnám állni köztük a helyem. A Deportivo Alavés 
scoutjai látták a belgák elleni válogatott meccseimet, ahol mindkét 
találkozón sikerült gólt szereznem, így meghívtak egy próbajátékra, ahol 
nagyon jól teljesítettem, így nem volt kérdés, hogy Spanyolországba 
költözzek. A beilleszkedést nehezítette, hogy az elején nem beszéltem 
spanyolul, de a foci nyelvén könnyen megértettem magam a 
csapattársaimmal. A spanyol foci az egyénekről híres, akik csapatban 
tudnak gondolkozni és a játékosok igyekeztek minden egyes edzésen a 
maximumot nyújtani annak érdekében, hogy a hétvégén a kezdőben 
számoljon velük az edző. A gyengébb lábam, a gyors és előre történő 
gondolkodásom és a taktikai felkészültségem rengeteget fejlődött.

– A legfontosabb, hogy élvezzék, amit csinálnak. Ahogy édesapám szokta 
nekem mondani: ne féljenek különbnek lenni másoktól. Próbáljanak 
minden tőlük telhetőt megtenni a pályán és a pályán kívül, mert lehet, hogy 
az elején még nem látnak nagy változást, de elhihetik nekem, hogy épp az 
extra külön edzés, az extra gyakorlás vagy épp a hiánya fogja eldönteni, 
hogy kiből lesz profi labdarúgó és kiből nem.

– Igen, U15-től minden korosztályos válogatott csapat tagja voltam. Biztos 
volt olyan játékos, aki befutott futballista, de most hirtelen nem jut eszembe 
egy sem. Én bízom benne, hogyha így folytatom a munkát, alázatosan 
elvégzem az edzéseket, hozzáteszem a plusz munkát és a mérkőzéseken 
meg tudom mutatni, hogy mire vagyok képes, akkor ott leszek az U21-ben. 
Természetesen a felnőtt válogatottsághoz rengeteget kell tenni, a kulcsát 
sajnos még nem tudom, én csak teszem a dolgom, minden egyes napot 
igyekszem kihasználni és arra fordítani, hogy jobb legyek.

– Mit tanácsolsz azoknak az UFC-s gyerekeknek, akik hozzád 
hasonlóan szeretnének a lehető legmagasabb szintre eljutni?

– Közel két évig Spanyolországban éltél és futballoztál. Honnan jött 
az ötlet vagy a lehetőség, hogy belevágj ebbe a kalandba? Milyen volt 
alkalmazkodni egy másik (futball)kultúrához ilyen fiatalon? Mit 
tanultál külföldön, ami segíthet neked a továbbiakban?

UFC Tehetségkövető
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